
 

Občinski svet – Consiglio comunale 

 

 

 

 

Verdijeva ulica 10 – Via Giuseppe Verdi 10, 6000 Koper – Capodistria, Slovenija, Tel. +386 (0)5 6646 382 

 

 

 
Z A P I S N I K 

 
21. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 17. aprila 2025, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 30 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 
Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, mag. Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, 
Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, 
Dražen Vidaković in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni člani:  
Astrid Del Ben, Matej Kralj in mag. Patrik Peroša. 
 
Za sklepčnost občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 26 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni poročevalci pri točkah dnevnega reda, Igor Čurin, 
predsednik Krajevne skupnosti Žusterna, Žarko Pejčič in Mojca Novak, občana ter mediji 
(Primorske novice, Radio Capodistria, STA in Radio Koper) 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (26 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev Zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 13. 
marca 2025 
 

2. - Predlog Sklepa o sprejetju zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za leto 
2024  
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- Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Koper za 
leto 2024 
 

2/1 Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025 - 
prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

3. Predlog Poslovnega in finančnega poročila Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2024 
 

4. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del enote urejanja 
prostora BU- 9/1 – P#2 – vzhodni del, Sv. Ubald, Bonini« - prva obravnava s predlogom 
za skrajšani postopek 
 

5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne 
občine Koper za financiranje izdatkov za odpravo posledic neurja septembra 2024 – prva 
obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
5/1 Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Ljudske univerze Koper 

 
6. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa za »Projekt izboljšanja 

infrastrukture v ribiškem pristanišču Koper«; kratek naziv »Izgradnja ribiškega 
skladišča« 
 

7. Predlog sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za projekt 
»Mobilna povezava med Žusterno in Markovcem v Kopru«, Kratek naziv: »Mobilna 
povezava Koper« 
 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Kolesarska 
povezava Kvedrova cesta – bolnica«  
 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Kolesarska 
steza s pločnikom Škocjan – Bertoki« 
 

10. Predlog Sklepa o imenovanju revizorja za Poslovno in finančno poročilo JSS MOK za 
obdobje od 2025 do 2027 
 

11. Predlog Sklepa o redni delovni uspešnosti in oceni direktorja Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper za leto 2024 
 

12. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

13. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, 
Alan Medveš, Lise Okoren, Romeo Palčič, Anja Pečič, Anna Poropat, Vesna Rebec, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 13. MARCA 2025 

 
Predlog zapisnika so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
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Občinski svet Mestne občine Koper JE POTRDIL (27 prisotnih – 15 za, 0 proti) Zapisnik 20. 
redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 13. marca 2025, v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela 

Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, Romeo 
Palčič, Vesna Rebec, Jasna Softić, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREJETJU ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA MESTNE OBČINE 
KOPER ZA LETO 2024 

in 
POROČILO O REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM MESTNE 

OBČINE KOPER ZA LETO 2024 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za krajevno samoupravo, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano tudi Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALCA: 

- kot predstavnika predlagatelja 
ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in računovodstvo in  
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (29 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o sprejetju Zaključnega 
računa proračuna Mestne občine Koper za leto 2024 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (29 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
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Občinski svet Mestne občine Koper se seznani s Poročilom o realizaciji načrta ravnanja s 
stvarnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2024 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 2/1 
 

PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA 
LETO 2025 - PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in računovodstvo 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (29 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o 
proračunu Mestne občine Koper za leto 2025 v prvi obravnavi. 
  

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, 
Alan Medveš, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, Stefanija 
Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) 
naslednji 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o dopolnitvi Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, 
Alan Medveš, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna 
Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
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Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana 
Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o 
proračunu Mestne občine Koper za leto 2025 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 

Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, 
Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris 
Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna 
Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana 
Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA POROČILA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2024 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
ZLATKO KUŠTRA, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (29 prisotnih – 18 za, 9 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Poslovno in finančno poročilo Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper za leto 2024 v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Mirjam 

Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna 
Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, 

Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Dražen Vidaković 
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Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL ENOTE 
UREJANJA PROSTORA BU- 9/1 – P#2 – VZHODNI DEL, SV. UBALD, BONINI« - PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za del enote urejanja prostora BU- 9/1 – P#2 – 
vzhodni del, Sv. Ubald, Bonini« v prvi obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) 
naslednji 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del enote urejanja prostora BU- 
9/1 – P#2 – vzhodni del, Sv. Ubald, Bonini«. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 



7/17 

Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za del enote urejanja prostora BU- 9/1 – P#2 – vzhodni del, Sv. Ubald, 
Bonini« v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O UPORABI SREDSTEV PRORAČUNSKE 
REZERVE MESTNE OBČINE KOPER ZA FINANCIRANJE IZDATKOV ZA ODPRAVO POSLEDIC 

NEURJA SEPTEMBRA 2024 – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah 

Odloka o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Koper za 
financiranje izdatkov za odpravo posledic neurja septembra 2024 v prvi 
obravnavi.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) 
naslednji 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o spremembah Odloka o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine 
Koper za financiranje izdatkov za odpravo posledic neurja septembra 2024 v prvi 
obravnavi.  
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 
uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Koper za financiranje izdatkov za 
odpravo posledic neurja septembra 2024, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 5/1 
 

PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K ZADOLŽITVI LJUDSKE UNIVERZE KOPER  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
TINA ROŽAC, direktorica Ljudske univerze Koper  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
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Občinski svet Mestne občine Koper soglaša, da Ljudska univerza Koper podaljša rok 
črpanja kratkoročnega revolving kredita, ki je potekel 31. 12. 2024, do 25. 7. 2025 za 
namen premostitve obdobja vnaprejšnjega financiranja projekta SKOK – Skupaj za 
kompetence Obalno-kraške regije. Pogoji kratkoročnega revolving kredita: 
- do višine 150.000 eur, 
- z odplačilno dobo do 25. 7. 2025, 
- s fiksno obrestno mero 4,00 % letno, 
- z zavarovanjem posojila s 5 bianco podpisanimi menicami z meničnimi izjavami z 

naročilom in pooblastilom. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA »PROJEKT IZBOLJŠANJA 
INFRASTRUKTURE V RIBIŠKEM PRISTANIŠČU KOPER«; KRATEK NAZIV »IZGRADNJA 

RIBIŠKEGA SKLADIŠČA« 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, vodja Urada za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 
programa za »Projekt izboljšanja infrastrukture v ribiškem pristanišču Koper«; kratek 
naziv »Izgradnja ribiškega skladišča«, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto 
Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA ZA PROJEKT »MOBILNA POVEZAVA MED ŽUSTERNO IN MARKOVCEM V 

KOPRU«, KRATEK NAZIV: »MOBILNA POVEZAVA KOPER« 
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Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETAR ZIRALDO, vodja Službe za investicije 

 
V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš, Jadranka Šturm Kocjan, Vlado Krivec, Jure Colja, 
Boris Popovič, Zoran Pavič, Mojca Kačinari in Alberto Scheriani, člani občinskega sveta ter Petar 
Ziraldo, vodja Službe za investicije in Aleš Bržan, župan. 
 
Pred glasovanjem so Boris Popovič, Jadranka Šturm Kocjan, Jure Colja in Mateja Hrvatin Kozlovič 
člani občinskega sveta, podali obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper NI SPREJEL (30 prisotnih – 14 za, 16 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta za projekt »Mobilna povezava med Žusterno in 
Markovcem v Kopru«, Kratek naziv: »Mobilna povezava Koper«, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna 
Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè 

 
PROTI: Jure Colja, Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Alan Medveš, Zoran Pavić, Anja 

Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Alberto Scheriani, 
Nevenka Stanić Ristović, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković, Roberta 
Vincoletto 

 
Ad 8 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 

PROJEKTA »KOLESARSKA POVEZAVA KVEDROVA CESTA – BOLNICA«  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
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Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Kolesarska povezava Kvedrova cesta – bolnica«, v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 

Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka 
Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »KOLESARSKA STEZA S PLOČNIKOM ŠKOCJAN – BERTOKI« 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETAR ZIRALDO, vodja Službe za investicije 

 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Kolesarska steza s pločnikom Škocjan – Bertoki«, 
v predloženem besedilu. 
 
ZA: Jure Colja, Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna 
Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, 
Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana 
Udoni, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU REVIZORJA ZA POSLOVNO IN FINANČNO POROČILO 
JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA OBDOBJE 

OD 2025 DO 2027 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC: 
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- kot predstavnik predlagatelja 
ZLATKO KUŠTRA, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za revizijo Poslovnega in finančnega poročila Javnega stanovanjskega sklada Mestne 
občine Koper za obdobje od 2025 do 2027 se imenuje revizijsko družbo BM Veritas 
Revizija d.o.o., Dunajska cesta 106, Ljubljana. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo 
Palčič, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 11 
 

PREDLOG SKLEPA O REDNI DELOVNI USPEŠNOSTI IN OCENI DIREKTORJA JAVNEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2024 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja  
METKA SUŠEC PRAČEK, predsednica Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper 

 
V razpravi so sodelovali: Mojca Kačinari, predsednica Odbora za finance in gospodarstvo ter 
mag. Alan Medveš, Janez Starman in Boris Popovič, člani občinskega sveta. 
 
Pred glasovanjem je Boris Popovič, član občinskega sveta, podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (29 prisotnih – 16 za, 11 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
1. Skupen obseg sredstev za plačilo redne delovne uspešnosti direktorja Javnega 

stanovanjskega sklada Mestne občine Koper se določi v višini 5 % osnovne plače 
direktorja. 

2. Direktorju Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper Zlatku Kuštri se 
določi del plače za redno delovno uspešnost za leto 2024 v višini 1.803,08 EUR bruto.  

 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Vesna 
Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Jure Colja, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Boris Popovič, Anna 

Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni, Dražen 
Vidaković 
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Ad 12 

 
PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (26 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člane Sveta javnega zavoda Gasilska brigada Koper, predstavnike ustanoviteljice se imenujejo: 
- Denis Udovič,  
- Iztok Necmeskal, 
- Erik Ražman in 
- Pavel Frank. 
 
ZA: Matjaž Čok, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Vlado Krivec, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Dražen Vidaković 

 
PROTI: / 
 

Ad 13 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ: 
Mi bi radi dali eno pobudo, in sicer v povezavi z Rižanskim vodovodom, in sicer pobudo za 
uvrstitev točke na naslednji dnevni red. Kot smo ugotovili oziroma razbrali iz spletnih medijev, 
naj bi domnevno prišlo do nepravilnosti, kjer skrivajo hujše pomanjkljivosti, kršitve in tudi 
ogrožanja varne oskrbe s pitno vodo, zato predlagamo, da se na naslednji občinski seji 
obravnava temo varnost pitne vode na območju Mestne občine Koper in odgovornost 
Rižanskega vodovoda pri izvajanju javne službe, in sicer bi prosili za pojasnila, kar se tiče 
sistemskih napak in pomanjkljivosti v investiciji »Vodovod Sečovlje«, ukrepov za zagotavljanje 
varnosti oskrbe s pitno vodo v Mestni občini Koper, neobjavljenih podatkov o sestavi 
nadzornega sveta Rižanskega vodovoda za obdobje 2024 – 2028 in sistema notranjega nadzora 
in dosedanjega odziva na ugotovitve nadzornega sveta. 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica občinskega sveta: 
No, jaz bi tudi imela podobno kot predhodnica. Jaz se zahvaljujem za odgovore. Sicer niso čisto 
popolni, ampak v redu. Nisem pa dobila odgovora na pobudo glede razveljavitve častnega 
meščanstva Mussolinija in bi prosila no, če občina pove, kakšen odnos ima do tega. Je odgovor? 
Aha, potem se opravičujem. Ga nisem videla. 
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JURE COLJA, član občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 

1. Peticija proti postavitvi hitrostne ovire (t.i. ležečega policaja) v Paštoranu 
S strani številnih krajanov Paštorana sem prejel pritožbe glede postavitve hitrostne ovire 
oziroma t. i. ležečega policaja. V prilogi zapisnika današnje, 21. redne seje, vam posredujem 
peticijo z zbranimi podpisi ter obrazložitev krajanov. Prosim vas, da pri nadaljnjih odločitvah 
upoštevate večinsko voljo tamkajšnjih prebivalcev.  
Krajani med drugim opozarjajo, da se o postavitvi hitrostne ovire z njimi nihče ni posvetoval, 
prav tako predhodno niso bili o tem obveščeni. 
 

 
 
 

2. Sanacija cestišča v Paštoranu 
Na 10. redni seji Občinskega sveta Mestne občine Koper, dne 21. 12. 2023, sem podal naslednjo 
pobudo, citiram: 
 
»Po poplavah in nalivih, ki so Slovenijo in ponekod tudi Koper prizadeli v mesecu avgustu in 
kasneje, sem s strani prebivalcev Olma oz. Paštorana prejel informacijo (in slike), da del 
asfaltirane ceste še vedno ni bil urejen. Odgovorni so že nekaj časa obveščeni, nekaj posluha so 
dobili tudi s strani zaposlenega na Marjetici, a storjenega ni bilo še ničesar. Gre za del poti po 
kateri se redno vozi veliko število ljudi, prav tako pa se po omenjeni poti redno vozi tako 
patronažna sestra kot rešilec z namenom prevoza dializnih bolnikov in vozila komunale oz. 
Marjetice. Omenjeni del poti se nahaja na poti od vrtca Olmo proti Paštoranu in sicer na drugem 
križišču. Zaradi izpodbitega asfalta, možnosti vdora in izrednega poslabšanja stanja na cesti 
podajam pobudo za hitro rešitev in sicer pregled terena ter takojšnjo sanacijo. Na Odboru za 
gospodarske javne službe in promet sem prejel zagotovilo, da bodo prebivalci dobili jasen 
odgovor, prav tako pa sem podal tudi vprašanje glede tega iz katerega naslova bodo sredstva za 
sanacijo zagotovljena. Prosim za ureditev v letu 2024.« Konec citata. 
 
Danes, 17. 4. 2025, zadeva še vedno ni bila urejena. Na podlagi dejanskega stanja in pričevanj 
tamkajšnjih krajanov, ki so se takrat obrnili name s prošnjo za podajo pobude, je razvidno, da 
cestišče ni bilo sanirano in vrnjeno v prvotno stanje oziroma je bilo to storjeno le v delu, ki se 
nanaša na hudourniški kanal. 
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Prilagam citat pisma krajanov, ki se nanaša tudi na 1. točko mojih pobud z današnje seje, in sicer 
na zadeve v povezavi s postavitvijo hitrostne ovire: 
 
»Menimo v en glas, da je veliko bolj potrebno urediti in obnoviti samo cesto, ki vodi po dolini do 
stanovanjskih hiš (pogledati elektronsko pošto od 15.05.2024 z naslovom Problematika 
infrastrukture v Paštoranu). Ostala je namreč poškodovana še od deževne ujme iz avgusta 2023. 
Sanirano ni bilo nič razen hudourniškega kanala, ki ga je bilo nujno tlakovati. Križišče v dolini 
krajani sami krpamo z gramozom, čeprav vozijo po njem vsa komunalna vozila. Blato iz 
nesaniranega zemeljskega vdora se plazi na cesto in jo dela izjemno mastno in nevarno v vseh 
letnih časih. Ob večjih zimskih nalivih še teče po najboljši strmi cesti voda, ki zmrzuje in 
onemogoča normalno spuščanje v dolino. To je bistveno bolj pomembno kot zaradi treh 
nekulturnih gostov, ki ne spustijo noge iz stopalke za plin, postaviti popolnoma nepotrebne 
cestne prepreke, ki so dokazano s strani nemškega ADAC-a neučinkovite, negativne za okolje in 
škodljive tudi za tistih vozil, ki vozijo po omejitvah. Zaradi občasnih prekrškarjev in mopedistov 
ter motoristov, ki jih prepreke sploh ne ovirajo, NE PRISTANEMO, da bomo kaznovani vsi in 
nosili na svojem hrbtu stroške, ki jih posledično povzročajo. 
 
Pozivamo, da predstavi predlagatelju v KS dokazno gradivo o prekrških in incidentih, zaradi 
česar je bila sprejeta taka odločitev, ter skličete sestanek vseh krajanov Paštorana, da se za 
okroglo mizo pogovarjamo o problematiki. 
 
V prilogi pošiljamo tudi karto postavitve hitrostnih ovir, ki naj bi bile postavljene »za 
upočasnitev prometa na cesti mimo vrtca« (razvidno iz zapisnika 10. redne seje sveta KS Olmo-
Prisoje). Ta se namreč nahaja 350m stran od hitrostnih ovir, poleg tega pa ima vrtec na tistem 
odseku ceste 2m ograjo. Hkrati pa se po tem odseku ceste ne more več srečati dve vozili zaradi 
parkiranih avtomobilov.« Konec citata pisma krajanov Paštorana. 
 
Prosim za upoštevanje pobude, zahteve in želje krajanov. Med drugim predlagam asfaltiranje 
dela cestišča, ki so ga uničili nalivi leta 2023.  
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3. Sanacija odseka ceste mimo stadiona »Bonifika« (v smeri Planet Tuša) 
Ponovno podajam pobudo, ki sem jo prvič podal na 12. redni seji, dne 28. 3. 2024. 
 
Citiram: »Tisti, ki se dnevno vozimo po cesti mimo stadiona Bonifika vemo, da je na omenjenem 
odseku (od krožnega pri banki do planet Tuša) potrebnih nekaj sanacij. Poškodba cestišča o 
kateri govorim je nevarna, povzroči pa lahko tudi trajno škodo na avtomobilih. Gre za del ravnice 
točno pri vhodu na parkirišče stadiona »Bonifika« (privat parkirišče pred glavnim vhodom 
stadiona). Na videz poškodba cestišča ni ravno vidna, gre pa za dober meter veliko razpoko in 
posledično vdolbino, ki je nevarna za motoriste, prav tako pa povzroči težek udarec vsakič, ko se 
čez zapelje z avtomobilom.« 
 

4. Pobuda: Sanacija vdolbin na malem krožišču v Šalari (pri restavraciji Chang) 
Tudi naslednje pobudo sem prvič podal na 12. redni seji, dne 28. 3. 2024, in jo tokrat podajam 
ponovno. 
 
Citiram: »Na malem krožišču v Šalari sta že dalj časa dve globoki vdolbini, ki sta prav tako 
nevarni za udeležence v prometu, sploh pa za morebitne poškodbe avtomobilov.« 
 

5. Pobuda: Sanacija dilatacije na mostu v Šalari 
Pred kratkim je bila končno upoštevana moja leto dni stara pobuda, in sicer sanacija dilatacije na 
križišču v Šalari. Tako kot v primeru nasproti Tomosa (kjer je bila pobuda upoštevana in sanacija 
izvedena), je tudi na mostu v Šalari (nekdanji Inde) v obeh smereh prisotna poškodovana 
dilatacija. Sanacija je nujna. 
 

6. Vprašanje: Otroška igrala 
Tudi v tem primeru ponavljam večkrat podane pobude in vprašanja v zvezi s saniranjem 
otroških igral in možnostjo postavitve dodatnih igral, ki bi bila bolj primerna tudi za mlajše 
otroke v Mestni občini Koper. 
 
Citat ponovne pobude z dne 28. 12. 2023: 
 
»V začetku in nadaljevanju mandata sem podal pobudo za dodatna otroška igrala na igriščih, ki 
so v domeni MOK (ne šolskih) in za sanacijo oz. redno vzdrževanje igral na več igriščih. Mnoga 
igrala so v izredno slabem stanju, posledično niso varna. Primer: nebrušena in nepobarvana ter 
zdrsana in razpadajoča ali ne dovolj pritrjena igrala na Vojkovem nabrežju, mestnem kopališču 
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in drugod. Kar se tiče dodatnih otroških igral je bila z moje strani podana pobuda za več gugalnic 
namenjenih mlajšim otrokom in igrala oz. sklopi igral z možnostjo dostopa mlajših otrok (ne 
taka na katere se pride samo s plezanjem ali s pomočjo odraslih – kot recimo na plaži in v parku 
za tržnico kjer omenjenih možnosti ni). Ponovno predlagam pregled več igrišč, dodajanje 
omenjenih igral in redno vzdrževanje. Zanima me kdaj lahko občanke in občani pričakujejo 
sanacijo oz. vzdrževanje igral ter nova igrala? Od pobude, ki sem jo kasneje omenil še nekaj krat 
in o kateri smo brali tudi v medijih, je že več kot leto dni. Hvala za odgovor.« 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.15. 
 
 
 

SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN 
KRAJEVNE SKUPNOSTI 

  
ŽUPAN 

Vodja  Aleš Bržan 
Alenka Plahuta   

   
 
  
 


